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Protokół Nr 37/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 10 listopada 2020 r. 

Obecni na posiedzeniu:  

1. Szulc Igor – Przewodniczący komisji  

2. Wronecki Tomasz – Zastępca przewodniczącego komisji  

3. Szczęsna Ilona – członek komisji  

4. Świerkowski Marek – członek komisji  

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia  

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia  

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia  

4. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej,  

1. komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska  

5. Czaplewska Karolina – młodszy referent ds. księgowości podatkowej  

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy  

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.  

2. Kontrola kosztów utrzymania oświetlenia ulicznego za I półrocze 2020r., analiza kosztów 

poniesionych w okresie letnim i zimowym oraz porównanie kosztów poniesionych na 

oświetlenie uliczne w roku 2018 z kosztami poniesionym w roku 2019.  

3. Kontrola spływu podatków, analiza ewentualnych umorzeń i odroczeń spowodowanych 

koronawirusem za 2020r. 

4. Kontrola realizacji interpelacji za II półrocze 2019r. i I półrocze 2020r.  

5. Sprawy bieżące.  

6. Zakończenie.  

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji.  

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 09:00 otworzył 

posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, Wójta Gminy, Przewodniczącą 

Rady Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy referujących poszczególne tematy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu.  
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Ad. 2. Kontrola kosztów utrzymania oświetlenia ulicznego za I półrocze 2020r., analiza 

kosztów poniesionych w okresie letnim i zimowym oraz porównanie kosztów poniesionych 

na oświetlenie uliczne w roku 2018 z kosztami poniesionym w roku 2019. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła powyższy temat.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Igor Szulc – Dlaczego są tak różne kwoty w danych miesiącach? 

Pani Anna Kuberska – Ogólnie liczniki spisywane są co dwa miesiące, jednak zdarzają się 

miejsca – kilka lamp, gdzie ten odczyt jest w innym czasie. 

Radny Igor Szulc – Czy z konserwacji zostają nam pieniądze, czy wykorzystujemy wszystko? 

Pani Anna Kuberska – Na konserwację płacimy stałą kwotę i to jest wszystko tak obliczone, że 

nam nic nie zostaje. 

Radna Wiesława Posadzy – Koszty konserwacji są wysokie, natomiast realizacja naszych 

zgłoszeń nie jest najlepsza. Musimy długo czekać na naprawy.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad.3. Kontrola spływu podatków, analiza ewentualnych umorzeń i odroczeń 

spowodowanych koronawirusem za 2020r.  

Pani Karolina Czaplewska – przedstawiła powyższy temat.  

Materiał w załączeniu do protokołu.   

Radny Igor Szulc – Muszę powiedzieć, że dużo mamy tych zaległości. 

Pani Karolina Czaplewska – To są również zaległości z lat ubiegłych, których nie można 

wyegzekwować. Tacy podatnicy nie mają stałego dochodu i wówczas zaległości są po czasie 

umarzane. Egzekucja jest bardzo trudna. Zdarzają się jednak i tacy podatnicy, którzy po długim 

czasie sami dzwonią i umawiają się na spłatę zaległości np. w ratach. 

Radny Igor Szulc – Czy bieżące podatki są w miarę dobrze płacone? 

Pani Karolina Czaplewska – Mamy różne zaległości. Upomnienia i tytuły wykonawcze 

wystawiane są na bieżąco. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.  

Ad.4. Kontrola realizacji interpelacji za II półrocze 2019r. i I półrocze 2020r. 

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła wszystkie interpelacje z powyższego okresu oraz 

informację o ich realizacji.  

Radna Ilona Szczęsna – Czy coś już wiadomo, co z montażem znaków w Ośniszczewie? 

Pani Magdalena Kryszak – Projektant zobowiązał się, że do końca roku przedstawi nam 

projekt jeśli chodzi o zmianę organizacji ruchu.  
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Radny Tomasz Wronecki – Przedstawiono nam ok. 50 interpelacji i zastanawiam się w jakim 

celu ktoś je pisze. Większość interpelacji dotyczy „błahych spraw”, typu wycinka krzaków, 

zebrania poboczy, czy wymiany żarówki. Takie sprawy można zgłosić telefonicznie, a nie pisać 

pisma, na które ktoś musi udzielić odpowiedzi tracąc czas. Wydaje mi się, że niektórzy piszą 

interpelacje na pokaz. Osobiście nie napisałem żadnej interpelacji, tylko to co miałem do 

zrobienia zgłaszałem telefonicznie i wszystkie moje sprawy zostały załatwione. Nie wszystko 

jednak można zrobić „od ręki” i czasem trzeba poczekać. Moim zdaniem interpelacje powinny 

dotyczyć ważnych spraw, do wykonania których należy powiadomić inne urzędy, czy 

instytucje.  

Pani Magdalena Kryszak – Cieszę się, że większość spraw jest załatwianych na telefon, 

ponieważ oszczędzam zarówno swój czas na pisaniu odpowiedzi i osób które publikują to 

wszystko na stronie BIP.  

Wójt Gminy – Jeśli są sprawy konieczne do skonsultowania z Zarządem Dróg Powiatowych, czy 

Wojewódzkich lub muszą być przez te instytucje wykonane, to jak najbardziej zasadna jest 

interpelacja. Jednak jeśli sprawę można załatwić przez naszych pracowników, to lepiej gdyby 

było to zgłaszane telefonicznie.   

Radny Igor Szulc – Popieram wypowiedź radnego Tomasza Wroneckiego, ponieważ obcinka 

krzaków, to nie jest sprawa na pisanie interpelacji. Myślę, że niektóre interpelacje pisane są 

pod publikę, żeby wszyscy zobaczyli. 

Radna Wiesława Posadzy – Moim zdaniem ten temat należy posuszyć na wspólnym 

posiedzeniu. Każdy powinien wiedzieć co to jest interpelacja, co petycja, a co wniosek. 

Radny Marek Świerkowski – Krzaki to też ważna sprawa, jednak można to załatwić 

telefonicznie. 

Ad.5. Sprawy bieżące.  

Radny Igor Szulc – Czy poprawiła się sytuacja wśród pracowników, jeśli chodzi o covid-19? 

Wójt Gminy – Większość pracowników już wyzdrowiała i wróciła do pracy. Jednak pracownicy 

wymieniają się i pracują zdalnie. Obecnie pojawił się problem w brygadzie komunalnej i 

prosiłbym o wyrozumiałość. Od 1 listopada zatrudniliśmy nowego pracownika w komunalce.  

Radny Marek Świerkowski – Bardzo dobra decyzja. 

Ad.6. Zakończenie.  

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.  

Dąbrowa Biskupia, dnia 10 listopada 2020 r. , godz. 10:30  

Protokółowała:  Prowadzący posiedzenie  

Monika Wochna   Igor Szulc  


